
AMENDEMENT II.A.1

De raad van de gemeente Weert bijeen in de vergadering van l november 2017,

Overwegende dat:
o als prioriteit 3 in de begroting 20tB meerjarig een bedrag van € 78.500,- is

opgenomen voor het structureel ophogen van de bijdrage aan Keyport;
o voor de raad inzichtelijk moet worden gemaakt welke activiteiten voor dit geld

worden uitgevoerd;
o de afspraak geldt dat prioriteiten die in de begroting vetgedrukt staan

aangegeven in een afzonderlijk raadsvoorstel aan de raad ter besluitvorming
wordt voorgelegd;

o prioriteit 3 niet vetgedrukt is;
o het prioriteitenbudget in 2018 en volgende jaren fors zal worden overschreden;
o het wenselijk is dat de raad prioriteit 3 als een afzonderlijk raadsvoorstel krijgt

voorgelegd, waarin inzichtelijk wordt gemaakt welke activiteiten worden
uitgevoerd,zodater een specifieke afiueging kan worden gemaakt;

Wijzigt het voorstel als volgt:

Maakt van prioriteit 3 in de begroting (structureel ophogen van de bijdrage aan
KeyportJ een vetgedrukte prioriteit.

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie DUS Weert
C. Beenders-van Dooren

Fractie |uist495
R. Zincken



Portefeuillehouder: Frans Van Eersel Akkoord: Afdeling Ruimte en Economie

Opsteller reactie: Pierre Heuts
Afgestemd met: Edwin Eggen

Programma: 2

Nummer Motie of
amendement:

IIAl

Partij: DUS Weert, Juist495

Motie/amendement
Prioriteit 3 (structureel ophogen van de bijdrage aan Keyport) in een afzonderlijk raadsvoorstel
voorleqqen
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Voor de begroting 2017 heeft uw raad op basis van een voorlopige inschatting reeds ingestemd met een
structurele verhoging van de bijdrage voor Keyport met € 2,-. Ook in de kadernota 2017 heeft u

ingestemd met de verhoging.

In het Routeplan 2016-2020 is inzichtelijk gemaakt welke activiteiten voor dit geld worden uitgevoerd. U

bent hier uitvoerig over geTnformeerd,

Daarnaast is ergeen sprake van een extra claim op de begroting maar juistvan een lastenverlichting. Er
wordt immers voorgesteld om de reeds opgenomen € 100.000,-- te verlagen naar € 78.500,-.

Tot slot zou het opnieuw ter discussie stellen van onze steun een verkeerd signaal zijn richting Keypoft.
Ook naar de regio, waar de raden hebben ingestemd met de € 2,47 per inwoner.



n.4.2

AMENDEMENT

De raad van de gemeente Weert bijeen in de vergadering van 1 november 2017,

Overwegende dat:
o als prioriteit 11 in de begroting 2078 meerjarig een bedrag van € 50.000,- is

opgenomen voor parkmanagement;
o de afspraak geldt dat prioriteiten die in de begroting vetgedrukt staan

aangegeven in een afzonderlijk raadsvoorstel aan de raad ter besluitvorming
wordt voorgelegd;

o prioriteit 11 niet vetgedrukt Ís;
¡ het prioriteitenbudget in 2018 en volgende jaren fors zal worden overschreden;
o het wenselijk is dat de raad prioriteit 11 als een afzonderlijk raadsvoorstel krijgt

voorgelegd, zodat er een specifieke afiueging kan worden gemaakt;

Wijzigt het voorstel als volgt:

Maakt van prioriteit 11 in de begroting fparkmanagement) een vetgedrukte prioriteit.

En gaat over tot de orde van de dag

Fractie DUS Weert
C. Beenders-van Dooren



Portefeu illehouder: Frans Van Eersel Akkoord: Afdeling: Ruimte en Economie

Opsteller reactie: Pierre Heuts
Afgestemd met Edwin Eggen

Programma: 2

Nummer Motie of
amendement:

IIA2

Partij DUS Weert

Motie/amendement
Prioriteit 11 rc 50.000,- voor Parkmanaqement) in een afzonderlijk raadsvoorstel voorleggen
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
In de Kadernota 2017 heeft u ingestemd met een nader te bepalen financiële bijdrage voor
Parkmanagement. Daarna hebben wij constructief overleg gevoerd met de Stichting Parkmanagement om
invulling te geven aan de professionalisering van de Stichting. De Stichting heeft in dit kader de oprichting
van Bedrijven Investeringszones in gang gezet.

Wij vinden dat wij vanuit onze rol als betrouwbare overheid in dit stadium niet opnieuw onze steun aan
Parkmanagement ter discussie moeten stellen. Daarom wordt geadviseerd het amendement te ontraden.



Amendement Il.A.3

Ondenruerp: Parkmanagement

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 1 november 2017,

Constaterende dat:
o ln de begroting voorgesteld wordt een jaarlijkse bijdrage aan de Stichting

Parkmanagement te doen voor het verder professionaliseren van deze organisatie;
o Dit bedrag uitgekeerd zalworden naar rato van het aantal afgesloten B|Z-contracten;

Ovenregende dat:
. ln navolging van de ontwikkelingen in de binnenstad (centrummanagement), de

bedrijven en hun terreinen op een vergelijkbare professionele manier te
ondersteunen en dat het wenselijk is dat de gemeente een bijdrage doet voor de
dekking van de apparaatskosten;

o Het onwenselijk is dat pas uitgekeerd wordt nadat BIZ-en opgericht zijn, aangezien
Parkmanagement kosten maakt voor de oprichting van BIZ-en;

. Parkmanagement het belang van het oprichten van B|Z-contracten onderkent in het
Businessplan Parkmanagement 3.0;

Wijzigt de Begroting 2018 als volgt:

Schrapt de volgende zin op pagina 50 van de begroting:
"Dit bedrag zal naar rato van het aantal afgesloten BlZ-contracten uitgekeerd worden"

Vervangt deze door de zin:
"Vanaf 2018 wordt jaarlijks een bedrag van € 50.000 beschikbaar gesteld voor
Stichting Parkmanagement. Jaarlijks wordt geëvalueerd of de doelstellingen uit het
Businessplan Parkmanagement 3.0 gehaald worden."

en gaat over tot de orde van de dag,

a

a

Fractie WD,

Thomas van Gemert



Portefeuillehouder: Frans Van Eersel Akkoord Afdeling Ruimte en Economie

Opsteller reactie: Pierre Heuts
Afgestemd met: Edwin Eggen

Programma 2

Nummer Motie of
amendement:

IIA3

Partij WD

Motie/amendement
Jaarlijks € 50.000,- beschikbaar stellen aan de Stichting Parkmanagement (niet naar rato van het aantal

afg esl ote n BI Z - co ntra cten )
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
X Overnemen gedeeltelijk

Antwoord:
De Stichting Parkmanagement heeft het college en raad op 26 oktober een brief gestuurd waarin om een
bijdrage van € 50.000,- zonder koppeling aan de oprichting van BIZ-en wordt gevraagd. Als alternatief
noemt de Stichting (op basis van de bijdrage van de bedrijven/leden) € 32.200,-, waarbij het restant van
€ 17.800,- wordt gekoppeld aan BIZ-en.

Wij achten het reeel dat de Stichting, wil zij de professionaliseringsslag kunnen doorvoeren, reeds op 1

januari over een gemeentelijke bijdrage kan beschikken. Daarnaast blijft echter een koppeling met de
BIZ-en nodig om een stimulans te geven voor het daadwerkelijk realiseren van BIZ-en. Hoe meer BIZ-en,
hoe meer kosten er worden gemaakt dus hoe groter de gemeentelijke bijdrage. Ook uit de recente
ervaring met bedrijventerrein de Kempen, waar er te weinig stemmen zijn uitgebracht om tot oprichting
van een BIZ te komen, blijkt dat zo'n prikkel nodig is.

Wij adviseren daarom om het amendement gedeeltelijk over te nemen en aan te sluiten bij het door de
Stichting aangedragen alternatief, dus sowieso en bijdrage van €32.200,- en het restant koppelen aan de
oprichting van BIZ-en.



E@
@

AMENDEMENT il.4.4

Onderwerp: laaggeletterdheid

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 1 november 2Ot7,

Overwegende dat:

o onze samenleving steeds meer uitgaat van zelfredzaamheid van inwoners;
o taal belangrijk is om zelfredzaam te kunnen zijn;
¡ ook in de gemeente Weert tussen t3 en L6%van de beroepsbevolking laaggeletterd is;

. bij ouderen de laaggeletterdheid nog groter is, boven de 2O%;

o ook voor statushouders het leren van de Nederlandse taal van groot belang is;

¡ de ambitie van de gemeente Weert om in 2018 dertig laaggeletterden te bereiken ín deze

context erg matig is;

. er een actiever beleid op het gebied van laaggeletterdheid moet worden gevoerd;

Wijziet de begroting als volgt:

wijzigt op pagina 67 bij "Wat zíjn de resultaten?" bij sub-doelstelling 2.3.3 "Passend aanbod

volwasseneneducatie" de tekst "30 nieuwe laaggeletterden zijn bereikt" door "alle

statushouders worden actiefverwezen naar passende educatie/taaltrajecten en 50 andere

nieuwe laaggeletterden zijn bereikt".

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,

Jeffreye Vossen



c

Portefeuillehouder M. van den Heuvel Akkoord Afdeling OCSW

Opsteller reactie: úmügülTasim
Afgestemd met Frank van Beeck

Dennis Laponder

Programma: Economie

Nummer Motie of
amendement:

II.A.4

Partij D66

Motie/amendement
Laaggeletterdheid
Wijzigt op pagina 67 bij "Wat zijn de resultaten?" bij sub-doelstelling 2.3.3 "Passend aanbod
volwasseneneducatie" de tekst "30 nieuwe laaggeletterden zijn bereikt" door "alle
statushouders worden actief verwezen naar passende educatie/taaltrajecten en 50 andere
nieuwe laaggeletterden zijn bereikt".

Reactie portefeuillehouder in de raad
X Overbodig
O Ontraden
O Overnemen.

Antwoord:
Statushouders zijn inburgeringsplichtig en daarom vallen ze niet onder de doelgroep van
Volwasseneneducatie. Zodra statushouders geslaagd zijn voor hun inburgeringsexamen (dan zijn ze
'officieel'geletterd) kunnen ze gebruik maken van het aanbod Volwasseneneducatie: opleidingen
Nederlands als tweede taal (NT2) gericht op het behalen van het Staatsexamen programma 1 of 2 (81- of
B2-niveau). Als aanvulling op de verplichte inburgeringscursus bieden we tevens extra taalondersteuning
aan statushouders bij Werk.Kom. Ook helpen taalcoaches van Vluchtelingenwerk Weert statushouders
met het oefenen van de Nederlandse taal in verschillende situaties (thuis en in het veld).

Voor wat betreft meer bereik van laaggeletterden (het tweede deel van de motie) wordt nauw
samengewerkt met diverse maatschappelijke partners in Weert. Ondanks alle goede initiatieven is er meer
nodig. Dit is uitgewerkt in het Regionale programma Volwassenen educatie 2OtB-2020. Om meer
laaggeletterden te bereiken wordt er tevens een sterkere verbinding gelegd met andere beleidsterreinen,
waaronder participatie- en arbeidsmarktbeleid, armoedebeleid, jeugd, zorg, onderwijs en
gezondheidsbeleid. Gelet op het feit dat (autochtone) laaggeletterden moeilijk te bereiken zijn en degenen
die wel herkend en bereikt worden niet deel willen nemen aan het aanbod (schaamte, niet willen e.d,) en
onze ervaring van de afgelopen jaren leek ons realistisch om de ambitie in 2018 op 30 nieuwe
laaggeletterden te zetten. Uiteraard stoppen we niet bij 30.



AMENDEMENT il.4.5

Onderwerp: SML

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. L november 2017,

Overwegende dat:
r de essentie van SML zit in samenwerkingsprojecten met overheid, bedrijfsleven en

onderwijs;
o deze projecten, behoudens co-financiering vanuit de provincie, onvoldoende uit de verf

komen en binnen Keyport dezelfde doelstellingen worden nagestreefd;
¡ middelen zo inefficiënt worden ingezet;
o de kosten voor SML per inwoner steeds hoger worden, terwijl de doelstellingen niet gehaald

worden;
o er beter gekozen kan worden voor één krachtig samenwerkingsverband waarin alle middelen

worden samengebracht;
¡ de gemeente Weert uit SML moet treden;
o artikel 14 van de Bestuursovereenkomst Samenwerking Midden-Limburg een procedure

bevat voor het opzeggen van de overeenkomst;
. er op grond van de bestuursovereenkomst instemming is vereist over de financiële en

organisatorische gevolgen van opzegging door meer dan 50% van de stemmen in het
netwerkberaad;

o voor opzegging een opzegtermijn van 12 maanden na instemming in het netwerkberaad
geldt;

Besluit dat de gemeente niet meer deelneemt aan de Samenwerking Midden-Limburg;

Wijzigt het voorstel als volgt:
o schrapt op pagina 65 bij de sub-doelstellingen 2.1.3 en2.L4 de doelstellingen en resultaten

welke SML betreffen;
o schrapt op pagina 87 bij "Wat mag het kosten?" vanaf 2018 in het totaalbedrag van de lasten

de jaarlijkse financiële bijdrage van € 29.500,- van de gemeente Weert aan SML (product
Samenwerking Midden-Limburg 310.1L Economisch beleid);

. voegt het onder 2 genoemde bedrag toe aan het budget van Keyport;
¡ voegt aan de toelichting bij prioriteit 3 Bijdrage Keyport de volgende tekst toe: "De

gemeenteraad heeft op L november 20t7 besloten dat de gemeente Weert uit de
Samenwerking Midden-Limburg (SML) treedt en dat er vanaf 20L8 geen gelden meer aan

SML beschikbaar worden gesteld. De bijdrage van de gemeente Weert aan SML, groot €
29.500,- per jaar, maakt vanaf 2018 onderdeel uit van het jaarlijkse budget voor Keyport.
Het meerjarig opgenomen extra budget voor Keyport bestaat derhalve voor € 29.500,- niet
uit nieuw budget, maar uit het budget dat voorheen voor SML beschikbaar werd gesteld.";



Draagt het college op:
o de procedure van artikel 14 van de Bestuursovereenkomst Samenwerking Midden-Limburg

tot opzegging van de overeenkomst in gang te zetten;
o de raad een voorstel voor te leggen waarmee de raad wordt gehformeerd over de door het

netwerkberaad geaccordeerde financiële en organisatorische gevolgen van de opzegging

door Weert en waarin de raad (indien aan de orde) een kredietvoorstel wordt voorgelegd
voor de dekking van deze gevolgen;

En gaat over tot de orde van de dag,

Fractie D66,

Jeffreye Vossen



Portefeuillehouder Jos Heijmans Akkoord: Afdeling: Ruimte en Economie

Opsteller reactie Pierre Heuts
Afgestemd met Selma van Mensvoort

Programma 2

Nummer Motie of
amendement:

IIAS

Partij D66

Motie/amendement
Niet meer deel te nemen aan de Samenwerking Midden-Limburg (SML) en de bijdrage van € 29.500,- toe
te voegen aan het budqet van Kevport
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Volgens de eerste overweging uit het amendement zit de essentie van SML in samenwerkingsprojecten
met overheid, bedrijfsleven en onderwijs. Echter, SML is een intergemeentelijke netwerkorganisatie die
zich op een breed scala aan beleidsterreinen richt. Daarbinnen wordt aanhaking gezocht met het
bedrijfsleven. Het is juist Keyport waar projecten worden uitgevoerd in een triple helix organisatie door
innovatie, ondernemerschap en arbeidsmarktoptimalisatie te stimuleren.

Daarnaast wordt er gesuggereerd dat de kosten voor SML per inwoner steeds hoger worden. Dit is onjuist,
de kosten per inwoner voor SML zijn tot nu toe gelijk gebleven.

Wij zijn van mening dat wij als betrouwbare partner niet zomaar eenzijdig de bestuursovereenkomst
kunnen opzeggen zonder dat daar een goede evaluatie van het functioneren van SML aan vooraf is
gegaan. Een evaluatie waar u als raad in betrokken moet worden. Wij zullen daar op aandringen bij SML.



CDA
Begroting 2ot8

II..A.7
Amendement

Onderwerp : Voorbereidingskrediet verbreding basisschool Altweerterheide

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen op 15 novembe¡ 2O17;

gezien het voorstel van het college van B&W voor de vaststelling van de begroting 2018 met
daarin de voorlopige prioriteitenlijst voor 2019;

overwegende dat

schoolbestuur Eduquaat, de directie van de St. Jozefschool, de Stichting Verbreding
basisschool Altweerterheide en de dorpsraad Altweerterheide (initiatiefnemers) een plan van
aanpak hebben uitgewerkt voor een ondezoek naar een verbreiding van de basisschool
(vernieuwing school, volwaardige kinderopvang, sociaal-culturele activiteiten);
de gemeenteraad bij de vaststelling van het vooaieningenplan Altweerterheide op 20
september 2O17 de verbreding in het plan heeft opgenomen;
de initiatiefnemers waarschijnlijk in 2018 een bíjdrage van de gemeente nodig hebben voor de
dekking van de voorbereidingskosten;
zij de hoogte van deze bijdrage eerder geraamd hebben op maximaal € 35.000;
de gemeente gezien de steun voor het plan deze bijdrage moet verstrekken;
voor deze bijdrage geen geld is opgenomen in de begroting 2018;

wijzigt de begroting 2018 als volgt

- aan de prioriteiten 2018 wordt toegevoegd de prioriteit "Voorbereidingskrediet verbreding
basisschoolAltweerterheide" met een bedrag van € 35.000;

- het bedrag van € 35.000 wordt ten laste gebracht van de hogere algemene uitkering uit het
gemeentefonds als gevolg van de septembercirculaire;

en gaat over tot de orde van de dag

Fractie CDA

H. Stals



Portefeuillehouder Geert Gabriëls Akkoord: Afdeling: OCSW

Opsteller reactie: Roel Deneer
Afgestemd met

Programma 4. Participatie

Nummer Motie of
amendement:

II.A.7

Partij: CDA

Motie/amendement
Aan de prioriteiten wordt toegevoegd de prioriteit'voorbereidingskrediet verbreding basisschool
Altweerterheide met een bedrag van € 35.000,-. D¡t bedrag wordt ten laste gebracht van de hogere
algemene uitkering uit het gemeentefonds als gevolg van de septembercirculaire.

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Bij de vaststelling van het voorzieningenplan Altweerterheide op 20 september 2Ot7 is door de raad
uitvoerig gediscussieerd over het wel of niet beschikbaar stellen van een voorbereidingskrediet voor de
verbreding van de basisschool Altweerterheide. Een amendement van CDA, D66 en Juist495 en een
amendement van DUS en PvdA met dezelfde strekking als het voorliggende amendement, zijn destijds
door een meerderheid van de raad verworpen. Het heeft geen zin dezelfde discussie nu, amper 2
maanden na vaststelling van het voorzieningenplan, weer opnieuw te gaan voeren. De raad heeft zich in
september hierover uitgesproken. Daarom wordt het amendement ontraden.



SP.
Motie II.M.1

Onderwerp: 1.001 banen (alle programma's)

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,

Overwegende dat:
. op 20 september 2017 de gemeenteraad het aanvalsplan armoede heeft vastgesteld;
. brj de behandeling van het aanvalsplan geconcludeerd is dat één van de belangrijkste manieren

om uit armoede te komen betaald werk is;
¡ het aantal mensen dat afhankelijk is van een uitkering, maar graag (meer uren) wil werken groter is

dan alleen het aantal personen dat bijstand of WW ontvangt;
. de uitgaven aan bijstandsuitkeringen in 201ô nog steeds meer dan 5% groter is dan de gemeente

Weert aan BU|G-middelen ontvangt;
. voor de uitstroom naar werk verschillende projecten lopen (VDL NedCar, UWV-proef);
¡ het aantal banen in Weert de afgelopen jaren is gedaald: naar 662 banen per 1.000 inwoners in

2016 en in absoluut aantal naar 24.680 banen (Bron: https://weert.incijfers.nl/);
r de komende tien jaar in Midden-Limburg bijna 16.000 mensen de pensioengerechtigde leeftijd

bereiken en uitstromen uit de arbeidsmarkt;
. van alle arbeidsplaatsen in Weert ruim 42o/o wordt ingevuld door inwoners uit andere gemeenten

en van alle werkzame inwoners van Weert, 37o/o in een ander gemeente werkt (bron: Economisch
profielWeert);

¡ ffiêt de komst van nieuwe bedrijven dit ook kansen voor de (duurzame) werkgelegenheid in Weert
biedt;

. de samenwerking tussen ondernemers, onderwijs en overheid om werk te maken van werk nog
beter kan;

¡ met het verminderen van 100 bijstandsuitkeringen een besparing van tenminste 1.300.000 euro te
realiseren is;

¡ Provinciale Staten van Limburg op 31 oktober 2017 het Limburgs aanvalsplan arbeidsmarkt "Zo
werkt Limburg" heeft vastgesteld;

¡ de provincie bij dit aanvalsplan 5 miljoen euro aan gemeenten beschikbaar stelt,

Draagt het college op:
f . in de eerste helft van 2018 een uitgewerkt banenplan voor 100't extra banen in Weert aan de raad

voor te leggen;
2. de kosten van dit banenplan te dekken uit de bijdrage van de provincie in het kader van het

Limburgs aanvalsplan arbeidsmarkt;
3. in de begroting 2019 de dekking van de uitvoering van dit banenplan aan de gemeenteraad voor te

leggen.

En gaat over tot de orde van de dag

Fractie SP,

B. Peterse



Portefeuillehouder: Martijn van den Heuvel Akkoord: Afdeling OCSW

Opsteller reactie: Marianne van de Ven en ÜmügülTasim
Afgestemd met

Pierre Heuts, Dennis
Laponder en Kees
loosten

Programma Alle programma's

Nummer Motie of
amendement:

II.M.1 (1.001 banen)

Partij SP

Motie
Draagt het college op:
f . in de eerste helft van 2018 een uitgewerkt banenplan voor 1001 extra banen in Weert aan de

raad voor te leggen;
2. de kosten van dit banenplan te dekken uit de bijdrage van de provincie in het kader van het

Limburgs aanvalsplan arbe¡dsmarkt;
3. in de begroting 2019 de dekking van de uitvoering van dit banenplan aan de gemeenteraad

voor te leqqen.
Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen onder bepaalde condities (zie opmerking hieronder)

Antwoord:
We onderschrijven de strekking van de motie. Echter we hebben nog geen zicht op de (eventuele)
financiele bijdrage die de Provincie kan leveren. De Provincie heeft pas geleden (eind oktober) het
Aanvalsplan'Zo WERKT Limburg'gelanceerd, een strategie voor een betere functionerende arbeidsmarkt.
Het aanvalsplan kent een paar actielijnen die tezamen de breedte van de aanpak weergeven. E.e.a. wordt
nog in samenwerking met werkgevers, werknemers, onderwijsinstellingen, maatschappelijke organisaties
en gemeenten nader uitgewerkt. De rol van de Provincie varieert van regisseur, initiator tot facilitator. Het
is dus nog niet duidelijk of we een financiële bijdrage kunnen ontvangen en onder welke voorwaarden we
daar in aanmerking zouden kunnen komen.

Overigens gaat het hier niet om het creëren van 1001 extra banen, maar om vacatures die niet ingevuld
kunnen worden. De werkgelegenheid groeit en zorgt voor een daling van het aantal werkzoekenden.
Desondanks is het onbenut arbeidspotentieel nog fors met ruim 94.000 Limburgers. Veel vacatures zijn
moeilijk vervulbaar. De spanning op de arbeidsmarkt - dat is de verhouding tussen openstaande
vacatures en werkzoekenden - neemt toe. Werkgevers ondervinden steeds meer knelpunten bij het
invullen van vacatures. Werkzoekenden hebben gemiddeld genomen meer kans op het vinden van werk.
Er zijn echter grote verschillen tussen beroepsgroepen als het gaat om de kans op werk. Zo zijn er
bijvoorbeeld groepen met een (structureel) slechte arbeidsmarktpositie. Het gaat dan om laagopgeleiden,
specifieke beroepsrichtingen, niet-westerse migranten, oudere langdurig werklozen en arbeidsbeperkten.
Ondanks hun zwakke arbeidsmarktpositie biedt de groeiende economie ook hen kansen. Maximale
participatie aan de onderkant van de arbeidsmarkt vraagt een integrale aanpak, goede samenwerking
tussen stakeholders en betere aansluiting onderwijs- arbeidsmarkt.



CDA Begroting zorS

II.M.z
Motie

Onderweqp: ingebruilarame zalencentrum Poort van Limburg

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen op 15 november 2017;

gezien het voorstel van het college van B&W voor de vaststelling van de begroting 2018;

overwegende dat

zalencentrum Poort van Limburg al twee jaar leeg staat;
het zowel in economische opzicht als voor het sociaal-culturele leven (gebruik door
verenigingen) een meerwaarde voorWeert heeft als het zalencentrum te gebruiken is;
geinteresseerden, waaronder verenigingen, nu wel de mogelijkheid hebben om voor
activiteitenruimte in het zalencentrum te huren, maar dat deze gebruiksregeling voor hen niet
ideaalis;
deze gebruiksregeling bovendien niet zorgt voor de gewenste permanente exploitatie;
leegstand slecht is voor een gebouw;
de kosten voor de gemeente bij leegstand doorlopen;

om de ingebruikname van het zalencentrum in welke vorm dan ook mogelijk te maken een
zeer grote afiruaardering op de boekwaarde noodzakelijk is;
deze añ¡raardering ten laste komt van de gemeente;
bij de exploitatie de huuropbrengst van het zalencentrum ten goede komt aan de eigenaar;
de gemeente als eigenaar bij exploitatie nog enige compensatie krijgt (huuropbrengst) voor
het nadeel van de afwaardering, terwijl bij verkoop de particuliere eigenaar geheel profiteert
van de afrryaardering;

draagt het college op om

op korte termijn een plan voor te bereiden en voor besluitvorming aan de raad aan te bieden voor
het opnieuw in exploitatie brengen van zalencentrum Poort van Limburg, waarbij:
- het behouden van het zalencentrum als eigendom de voorkeur heeft boven verkoop
- wordt uitgegaan van exploitatie op commerciële basis
- de mogelijkheid van speciale, niet-commerciële tarieven voor gebruik door sociaal-culturele

organisaties wordt bezien;

en gaat over tot de orde van de dag

Fractie CDA

P. Sijben



Portefeuillehouder: Frans van Eersel Akkoord: Afdeling Ruimte & Economie

Opsteller reactie: Jack Westenberg
Afgestemd met: Edward Salman

Programma: Programma 2

Nummer Motie of
amendement:

II.M.2

Partij CDA

Motie/amendement

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Het college is het met de overwegingen eens echter we willen niet vooruitlopen op de uitkomsten van een
nog op te stellen plan. Daarom wordt de motie ontraden.



@Pväh
II.M.3

Motie

Onderwerp: aanduiding Weert-Zuid langs A2

De raad van de gemeente Weert, in vergadering bijeen d,d. 15 november 2017,

Overwegende dat:

a Weert, rijdende vanuit het zuiden op de 42, pas op de borden van Rijkswaterstaat wordt
aangegeven bij Weert-Noord;
de bekendheid van Weert op een gemakkelijke wijze kan worden vergroot door al bij
Kelpen-Oler een bord met de aanduiding Weert-Zuid te plaatsen;

a

Draagt het college op om met provincie Limburg en Rijkswaterstaat in overleg te gaan om langs de
A2 een bord met de aanduiding Weert-Zuid te plaatsen en de raad te informeren over de resultaten
van dit overleg,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,

M. Zaaboul



Po rtefeu illehouder Martijn van den Heuvel Akkoord Afdeling: Openbaar Gebied (OG)

Opsteller reactie Jurjen Feld/ Lucien Roye
Afgestemd met: D. Franssen- OG

Programma 1. Woonklimaat

Nummer Motie of
amendement:

II.M.3

Partii: PvdA

Motie/amendement

Onderwerp: aanduiding Weert-Zuid, langs A2

Overwegende dat:
o Weert, rijdende vanuit het zuiden op de 42, pas op de borden van Rijkswaterstaat wordt
aangegeven bij Weeft-Noord;
. de bekendheid van Weert op een gemakkelijke wijze kan worden vergroot door al bij
Kelpen-Oler een bord met de aanduiding Weert-Zuid te plaatsen;

Draagt het college op om met provincie Limburg en Rijkswaterstaat in overleg te gaan om langs de
A2 een bord met de aanduiding Weert-Zuid te plaatsen en de raad te informeren over de resultaten
van dit overleg,

en gaat over tot de orde van de dag,

Fractie PvdA,
M. Zaaboul

Reactie portefeuillehouder in de raad
+everOe¿ig
O Ontraden
ê€vernemen

Antwoord:
Op de Rijksweg A2 wordt bij een tweetal afritten (38 en 39) verwezen naar Weert.
In overleg met Rijkswaterstaat en de Provincie Limburg is bewust geen verwijzing naar Weert
aangebracht ter hoogte van Kelpen-Oler (afrit 40). De N2B0 en de Roermondseweg zijn namelijk niet
ingericht om een hogere verkeersintensiteit vlot af te wikkelen. Dit is wel het geval bij de N275 -
Ringbaan-Noord (afrit 39). Hier zijn namelijk meerdere rijbanen beschikbaar om het verkeer af te
wikkelen.

Gelet op de afspraken die met Rijkswaterstaat en de provincie Limburg zijn gemaakt, wordt deze motie
derhalve ontraden.


